
Zápis ze společného zasedání Akademické obce FIM a Akademického 
senátu FIM ze dne 14.5.2008 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti AS FIM v uplynulém období  
3. Zpráva o činnosti FIM v uplynulém období 
4. Zpráva o hospodaření FIM v uplynulém období 
5. Volba kandidáta na funkci děkana FIM 
6. Závěr 

 
Průběh zasedání Akademické obce: 
 
Bod 1 Zahájení (Mgr. Kozel) 
Předseda AS FIM Mgr. Kozel zahájil zasedání Akademické obce.  
 
Bod 2 Zpráva o činnosti AS FIM v uplynulém období (Mgr. Kozel) 
Mgr. Kozel uvedl stručný přehled činností AS FIM za uplynulý rok: 

- Proběhla změna členů AS FIM v rámci voleb do AS FIM 
- Mgr. Kozel poděkoval senátorům za předešlé období a představil senátory nové. 
- Rozdělení Katedry ekonomie a managementu na Katedru ekonomie a Katedru 

managementu. 
- AS FIM provedl novelizace stipendijnímu řádu a statutu FIM 
- Senát vyhlásit volby kandidáta na funkci děkana  
- AS FIM se podílel na akcích Den otevřených dveří FIM, Modrá fakulta dává modrou 

krev, Úvodní přednáška do studia, Snídaně s děkanem 
 
Bod 3 Zpráva o činnosti FIM v uplynulém období (Doc. Janeček) 
Mgr. Kozel předal slovo Doc. Janečkovi, který v zastoupení zprávu. Pan proděkan shrnul 
činnost FIM do několika významných bodů: 

- Představil akreditované obory 
- Vysvětlil přehled přijímacích řízení v roce 2007, kde celkový počet přihlášek činil 

3 817 ks, zapsaných studentů 866 ze 1 110 přijatých 
- Dále uvedl, že k 31.10.2007 bylo evidováno celkem 2 268 studentů fakulty 
- Počet absolventů činil 449 studentů 
- Shrnul v přehledu činnost Institutu dalšího vzdělávání za uplynulé období 
- Uvedl přehled o vývoji akademických pracovníků - zvýšení kvalifikační struktury 

pedagogů 
- Vysvětlil výsledky dotazníkové akce na hodnocení výuky studenty. 

 
Doc. Janeček předal slovo Doc. Hynkovi. Pan děkan přednesl další část zprávy o činnosti. 

- Upozornil na akreditované obory pro habilitační řízení a řízení ke jmenování 
profesorem. 

- Představil souhrn grantů na fakultě – 6 grantů GAČR, 2 projekty EU, 2 rozvojové 
projekty, 4 granty MŠMT, 4 granty FRVŠ, 3 Evropské sociální projekty. 

- Stipendia činila pro 185 studentů 2 mil. Kč, mimořádná stipendia 4,9 mil. Kč. a 
ubytovací stipendia 4,7 mil. Kč. 

- Pokračovalo se v projektu budování týmu FIM, např. akademičtí pracovníci byli 
vybaveni notebooky, penzijní připojištění, kurz komunikace v Poněšicích, jazykové 
kurzy v Yorku, divadlo, společenský večer fakulty. 

- Internacionalizace - vycestovalo 45 studentů v rámci Erasmu a přijelo 38 studentů. 
- 27 akademických pracovníků přednášelo v zahraničí 



- V rámci spolupráce s univerzitou na Taiwanu vyjelo 12 studentů a bylo přijato 14 
studentů. 

- Na univerzitě v Hullu studovalo 30 studentů – titul B.A. 
- Celkem proběhlo 182 zahraničních pracovních cest 
- Byla dokončena výstavba nové budovy FIM 
- Proběhla řada konferencí – např. ICTMT8, HED atd. 
- Proběhla řada odborných přednášek, semináře SOCO, Modrá krev, vánoční cena 

Ortexu, soutěž o nejlepší bakalářskou a diplomovou práci. 
- Doc. Hynek shrnul rok 2007 – nejvýznamnější body: 

o Dokončení výstavby nové budovy FIM 
o Práva na habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem 
o  Úspěšná akreditace nových oborů 
o Udržení vysokého zájmu uchazečů 

 
Bod 4 Zpráva o hospodaření FIM v uplynulém období (Ing. Valová) 
Pan děkan předal slovo tajemnici fakulty Ing. Valové. Paní tajemnice prošla nejdůležitější 
body zprávy o hospodaření FIM. 

- Přehled dotací, kde Ing. Valová upozornila, že normativ na studenta je již 3 roky 
stejný 

- Vlastní výnosy z hlavní činnosti činily 8,5 mil. Kč – což je 10% výnosů FIM 
- Granty celkem 12,3 mil. Kč 
- Hospodářský výsledek činil 2,1 mil. Kč po zdanění 
- Stipendia celkem 7 mil. Kč 
- Mzdy v průměru 40,5 tis. Kč – akademický pracovník 38,8 tis.Kč, THP 31 tis. Kč 
- Fondy FIM rostou 
- Shrnutí – vlastními silami zakoupeno 73 PC pro novou budovu, posílen knihovní fond, 

4 mil. převedeny na výstavbu na počátku roku 2007 
- Výhled – reálně klesá částka na studenta, je vyšší odvod do společného rozpočtu 

univerzity, zakoupení PC do učeben 
 

Závěrem paní tajemnice konstatovala, že finance FIM jsou stabilizované.  
 

Bod 5 Volba kandidáta na funkci děkana FIM (RNDr. Pražák) 
Paní tajemnice Ing. Valová předala slovo Mgr. Kozlovi, který uvedl předsedu volební komise 
RNDr. Pražáka a předal mu slovo.  

- RNDr. Pražák shrnul počet přihlášek v počtu 1 ks v řádném termínu. 
- Předal slovo doc. Janečkovi k prezentaci svého volebního programu. 
- Doc. Janeček představil svůj volební program. Vysvětlil důvody své kandidatury 
- Akademický senát se po skončení prezentace doc. Janečka odebral k tajné volbě (viz 

zápis volební komise). 
- RNDr. Pražák vyhlásil výsledky volby kandidáta na funkci děkana – doc. Janeček byl 

zvolen. 
 
Bod 6 Závěr (Mgr. Kozel) 
Předseda AS FIM Mgr. Kozel závěrem poděkoval za spolupráci všem pracovníkům, za účast 
na zasedání Akademické obce.  
 
 
 
 
Zapsal: K. Mišičková      Mgr. Tomáš Kozel, Ph.D.  
             předseda AS FIM 


